
Groningen, 15 februari 2024.

Betreft: Problemen breedtesport Corpus den Hoorn 

Schriftelijke vragen art. 36 van RvO

Indienende partijen: CDA, VVD, D66, Stadspartij

Geacht college,

We  hebben  in  de  raad  al  veelvuldig  gesproken  over  de  problematiek  op  het  sportpark
Corpus  den  Hoorn.  Deze  week  ontvingen  we  een  nieuwe  brief  van  de  amateurclubs
gevestigd  op  het  sportpark  (Groen  Geel,  GRC  Groningen,  Caribe,  Groningen  Giants,
Groninger  Studenten  Rugby  Club,  Scheidsrechtersvereniging)  rondom  het  proces  op
sportpark Corpus. Zij doen hierin een aantal suggesties. 

Ten eerste gaat dit over de velden 4, 6 en 8. De clubs zouden graag zien dat hier duidelijke
keuzes worden gemaakt ten behoeve van de breedtesport. Deze afspraken moeten gemaakt
worden in het beheersplan. De gemeente wil dat de herijking van dit plan plaatsvindt via de
stuurgroep. De verenigingen geven echter aan dat ze graag zien dat het college hierin de
regie  neemt.  Ze  hebben  er  onvoldoende  vertrouwen  in  dat  ze  hier  in  de  stuurgroep
uitkomen.

Eerder heeft de raad besloten dat veld 5 wordt omgezet van een natuurgrasveld naar een
kunstgrasveld.  Verenigingen  moeten  hier,  helaas  ook  financieel,  aan  bijdragen.  Of  en
hoeveel  FC  Groningen  aan  dit  veld  bijdraagt  was  nog  niet  duidelijk.  Wel  heeft  de  raad
aangegeven dat de extra ruimte die wordt gecreëerd op veld 5 ten goede moet komen aan
de breedtesport. 

Tenslotte schrijven de verenigingen ook over de mogelijkheid om een softbalveld en/of het
honkbalveld te veranderen in kunstgras. Dit zou betekenen dat er een of twee halve velden
bijkomen, wat voor de jeugd van GRC dan een mogelijkheid biedt om wedstrijden te spelen
en  voor  alle  breedtesport  teams  een  extra  trainingsfaciliteit.  Daarnaast  biedt  het  meer
mogelijkheden voor Caribe om te trainen en wedstrijden te spelen, zeker in combinatie met
lichtmasten. Vanwege het doorgaans slechte(re) weer in de maanden maart, september en
oktober kan Caribe niet trainen of spelen als het heeft geregend.

Daarom hebben de fracties volgende aan het college:

1. Zijn er al gesprekken gevoerd met FC Groningen over een eventuele verhuizing? 
a. Zo ja, wat is er uit deze gesprekken gekomen? 
b. Welke tijdlijn hanteert het college op dit moment? 



c. Verwacht  het  college  dat  FC  Groningen  in  de  Gemeente  Groningen  zal
blijven?

2. Is het college bereid om, zoals de verenigingen vragen, regie te nemen in het herijken
van het beheerplan in plaats van dit via de stuurgroep te laten lopen?

3. Is er al duidelijkheid over de eventuele financiële bijdrage die FC Groningen levert
aan de ombouw van veld 5 in een kunstgrasveld? Zo ja, hoeveel? Zo nee, waarom
niet?

4. Hoeveel extra capaciteit ontstaat er voor de breedtesport door de omzetting van veld
5 in een kunstgras?

5. Hoe  kijkt  het  college  naar  de  plannen  om  een  softbalveld  en/of  honkbalveld  te
veranderen in  kunstgras? Op welke termijn verwacht ze hierover duidelijkheid te
hebben? Zijn er ook plannen voor verlichting?

Hoogachtend,

Jalt de Haan Rik Heiner   Jim Lo-a-Njoe  Niels Hilboesen 

 CDA VVD D66 Stadspartij


